



SPECIAL EVENT - EVENEMENT SPECIAL

Visit to the Canadian Museum of History and the Metropolis Canada 25th Anniversary Reception Special Event

Visite du Musée canadien de l'histoire et Réception spéciale pour le 25e anniversaire de Metropolis Canada

Friday, March, 17th 2023, 5:00 PM – 7:30 PM

Vendredi 17 mars 2023, 5:00 PM – 7:30 PM

Join us for a private group tour of the **Galleries at the Canadian Museum of History** followed by a cocktail reception with our co-Chairs for this event, **Jack Jedwab**, President and CEO of Metropolis Institute and the Association for Canadian Studies and **Wendy Cukier**, Professor, Entrepreneurship and Strategy, Ted Rogers School of Management, Director /of the Diversity Institute. Our 25th anniversary program **guest speakers** will include **Catherine Scott**, Assistant Deputy Minister, Settlement and Integration Sector, Immigration, Refugees and Citizenship Canada, **Dr. Jonathan Dewar**, Director General and Vice-President, Collections, Research, Exhibitions and Repatriation, CMH, **Nadine Spencer**, President & CEO, the Black Business and Professional Association and the **announcement of the winners of the 2023 Metropolis Canada Awards of Excellence**.

Joignez-vous à nous pour une visite privée des **galeries du Musée canadien de l'histoire**, suivie d'un cocktail avec nos coprésidents pour cet événement, **Jack Jedwab**, président-directeur général de l'Institut Metropolis et de l'Association d'études canadiennes, et **Wendy Cukier**, professeur d'entrepreneuriat et de stratégie, Ted Rogers, Ecole de gestion et directeur de l'Institut de la diversité. Parmi les conférenciers invités à notre programme du 25e anniversaire, citons **Catherine Scott**, sous-ministre adjointe, Secteur de l'établissement et de l'intégration, Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada, **Dr. Jonathan Dewar**, directeur général et vice-président, Collections, Recherche, Expositions et Rapatriement, CMH, **Nadine Spencer**, présidente-directrice générale de la Black Business and Professional Association. et l'**annonce des lauréats des Prix d'excellence Metropolis Canada 2023**.

Tickets may still be available for purchase at the conference registration desk



The Canadian Museum of History, 100 Laurier Street, Gatineau, Quebec, K1A 0M8